



Teacher Recommendation

Appréciation de l'enseignant



Today's Date: _____

(First grade and up) CONFIDENTIAL - (A partir du CP) CONFIDENTIEL

Student's Name/ *Nom de l'élève* : _____

Student's Current Grade/ *Classe actuellement fréquentée* : _____

Student's Date of Birth/ *Date de naissance* : ____/____/____
Month Day Year

Language spoken at home/ *Langue parlée à la maison* : _____

Other spoken language / *Autre langue parlée* : _____

Current School, address, city, state, country, email, phone, fax/ *Ecole, adresse, ville, région, email, téléphone, fax* : _____

TO THE TEACHER - POUR L'ENSEIGNANT :

The student above is applying to San Diego French-American School, a French immersion elementary school program. Your honest and thoughtful assessment of the child, in French or English, is greatly appreciated by the Admissions Department. This recommendation is confidential and will be viewed exclusively by the staff and faculty of the San Diego French-American School. This recommendation will not become part of the student's permanent academic record.

L'élève mentionné ci-dessus demande son inscription à l'Ecole Franco-Américaine de San Diego, une école élémentaire avec un programme d'immersion. Votre avis sincère et réfléchi sur l'enfant, en français ou en anglais, sera très apprécié par le service des admissions. Cette appréciation est confidentielle et ne sera lue que par le personnel et le corps enseignant de l'École Franco-Américaine de San Diego. Cette appréciation ne fera pas partie du dossier scolaire de l'élève.

Name of Teacher/ *Nom de l'enseignant* : _____

Email address / *Courriel* : _____

Please rate the performance of the above named student using the scale from 1 (**Needs Improvement**) to 5 (**Excellent**) For responses rated a 1 or 2, please provide comments.

Veillez évaluer la performance de l'étudiant mentionné en utilisant les chiffres de 1 (besoin de s'améliorer) à 5 (excellent). Pour les réponses de 1 ou de 2, veuillez partager vos commentaires.

SKILL DEVELOPMENT DÉVELOPPEMENT COGNITIF	scale <i>Chiffre</i>	Comment <i>Commentaire</i>
Overall academic potential <i>Potentiel académique global</i>		
Attends school on a regular basis <i>Présence régulière à l'école</i>		
Shows positive attitude in class <i>Fait preuve d'une attitude positive en classe</i>		
Collaboration skills <i>Capacité à collaborer</i>		
Demonstrates eagerness and capacity to learn <i>Volonté et capacité à apprendre</i>		
Accepts responsibility <i>Accepte les responsabilités</i>		
Demonstrates initiative <i>Prend des initiatives</i>		
Maturity <i>Maturité</i>		
Parents involvement in the student learning <i>Implication des parents dans la scolarité de leur enfant</i>		

Overall impression of candidate: (please circle one)

Impression générale du candidat: (Veillez encercler votre choix)

Highly recommend

Recommend

Recommend with reservation

Do not recommend

Signature _____ Date _____

Return to: SDFAS Admissions Office by email admissions@sdfrenchschool.org or fax: (858) 459 2670

A retourner au bureau des admissions de SDFAS par email admissions@sdfrenchschool.org ou par fax: (858) 459 2670